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 ПРОТОКОЛ  

10 сесії Хотинської міської ради VІІI скликання 

 

11 червня 2021 року 10:00 год.       м.Хотин 

 

Всього депутатів – 26 

Присутніх депутатів – 23  

 

Головуючий на сесії: 
Дранчук А.Д.- Хотинський міський голова. 

 

Секретар сесії – Якуба С.В. 

 

Список присутніх громадян (додається) 
 

Головуючий запропонував обрати лічильну комісію у складі 3 чоловік, а саме: 
- Потемковський Д.В.;  

          - Бузей Т.С.;  

- Татарчук А.І.. 
 

Голосували:  
“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

 

Головуючий повідомив, що проєкт порядоку денний роздано на руки. 
Звернувся до депутатів з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
його за основу. 
Голосували:  

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 
Приймається. 
 

Головуючий звернувся із запитанням, чи є зміни і доповнення до даного 
порядку денного сесії?  

 

Виступили: Дранчук А.Д. - міський голова із пропозицією включити до 
порядку денного сесії питання «Про звернення депутатів Хотинської міської 
ради VIII скликання» про ухвалення пакету законопроектів щодо малої 
приватизації №4572, №4573, №4574, №4575.  

  Звернувся із проханням, проголосувати, хто за те, щоб включити дане 
питання до порядку денного сесії. 
Голосували:  

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 
Приймається. 
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Дідорук Б.П. – депутат міської ради виступив із пропозицією питання порядку 
денного під №19 «Про надання дозволу на розроблення детального плану 
території» зняти з порядку денного на доопрацювання. 
 

Головуючий звернувся  до депутатів з проханням, проголосувати, хто за дану 
пропозицію 

Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» - 4. 

Приймається. 
 

 

Головуючий звернувся із проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти  
порядок денний із змінами та доповненнями та регламент роботи сесії. 
 

Потемковський Д. В.  – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Порядок денний: 
 

1. 

Про виконання бюджету Хотинської міської територіальної громади 
за I квартал 2021 року 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

124/10/21 

2. 

Про внесення змін до бюджету Хотинської міської об’єднаної 
територіальної громади 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

125/10/21 

3. 

Про проведення організаційно-штатних заходів мережі закладів 
загальної середньої освіти Хотинської міської ради 
Доповідає: Дранчук А.Д. – міський голова 

 

126/10/21 

4. 

Про пониження ступенів та перейменування закладів загальної 
середньої освіти Хотинської міської ради 
Доповідає: Дранчук А.Д. – міський голова 

 

127/10/21 

5. 
Про внесення змін до рішення сесії Хотинської міської ради від 
22.02.2019р. №429/44/19 «Про затвердження Програми охорони 128/10/21 
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навколишнього природного середовища Хотинської міської ради на 
2019-2023 роки» 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

6. 

Про внесення змін до рішення сесії Хотинської міської ради від 

6.11.2020 року №746/73/20 «Про створення фінансового відділу 
Хотинської міської ради, затвердження Положення про фінансовий 
відділ та вжиття заходів щодо його державної реєстрації» 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

129/10/21 

7. 

Про скасування п.п.1.,2. рішення Хотинської міської ради від 
03.03.2021 року №73/7/21 «Про делегування повноважень з 
виконання обов’язків Служби у справах дітей та створення Служби 
перевезення «Соціальне таксі»» 
Доповідає: Гіждівський В.В. – начальник відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи 

 

130/10/21 

8. 

Про утворення Служби у справах дітей у складі виконавчого 
комітету Хотинської міської ради 
Доповідає: Гіждівський В.В. – начальник відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи 

 

131/10/21 

9. 

Про затвердження Статутів суб’єктів господарювання Хотинської 
міської ради у новій редакції 
Доповідає: Гіждівський В.В. – начальник відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи 

 

132/10/21 

10. 

Про створення індустріального парку «Хотин-Invest» та 
затвердження Концепції індустріального парку «Хотин-Invest» 
Доповідає: Дранчук А.Д. –  міський голова 

 

133/10/21 

11. 

Про співробітництво громад 
Доповідає: Дранчук А.Д. –  міський голова 

 
134/10/21 

12. 

Про вступ Хотинської міської ради до Асоціації органів місцевого 
самоврядування «Єврорегіон Карпати - Україна» 
Доповідає: Дранчук А.Д. –  міський голова 

 

135/10/21 

13. 

Про внесення змін до Рішення Хотинської міської ради від 
11.07.2014р. №419/30/14 «Про створення органу приватизації та 
затвердження Положення про орган приватизації та його 
персональний склад» 
Доповідає: Соколюк В.М. – начальник відділу житлово-комунального 
господарства та інфраструктури 

 

136/10/21 

14. 

Про прийняття на баланс комунального майна та затвердження 
актів приймання-передачі майна комунальної власності 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

137/10/21 

15. 
Про передачу в оперативне управління майна комунальної власності 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

138/10/21 
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16. 

Про затвердження конкурсної комісії для проведення конкурсу з 
обрання та призначення на посаду директора коммунального ЗЗСО 
Хотинської міської ради 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

139/10/21 

17. 

Про включення об’єкту нерухомого майна до Переліку першого 
типу об’єктів комунальної власності Хотинської міської ради 
Доповідає: Білецький Д.М. – перший заступник міського голови 

 

140/10/21 

18. 

Про скасування пункту 2 рішення виконавчого комітету Хотинської 
міської ради від 25.09.2013 року №112/9 «Про надання дозволу на 
оформлення Паспортів прив’язки тимчасових споруд  відповідно до 
затвердженої комплексної схеми розміщення тимчасових споруд в 
м.Хотин» 
Доповідає: Веренчанський С.В. – начальник відділу містобудування та 
архітектури  
 

141/10/21 

19. 

Про надання дозволу на розроблення детального плану території 
Доповідає: Веренчанський С.В. – начальник відділу містобудування та 
архітектури  
 

знято з 
порядку 
денного 

20. 

Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок, цільове призначення яких змінюється 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

142/10/21 

21. 

Про затвердження проектів із землеустрою та передачі земельних 
ділянок у власність 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

143/10/21 

22. 

Про затвердження проекту із землеустрою та надання земельної 
ділянки в оренду ФГ «Відродження» за межами населеного пункту 
с.Ворничани 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

144/10/21 

23. 

Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачі земельних ділянок у власність  
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

145/10/21 

24. 

Про затвердження технічних документацій із землеустрою та 
передачу в оренду не витребуваної земельної ділянки (паю) за 
межами населеного пункту с.Крутеньки  
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

146/10/21 

25. 

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель комунальної власності   
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

147/10/21 

26. 

Про надання дозволу на виготовлення проектних документацій із 
землеустрою в замін раніше наданих рішень 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

148/10/21 

27. 
Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земельних ділянок комунальної 149/10/21 
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власності 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

28. 

Про надання дозволу на виготовлення технічних та проектних 
документацій із землеустрою 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

150/10/21 

29. 

Про надання згоди на поділ земельної ділянки та розробку технічної 
документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельної 
ділянки комунальної власності на території с.Ворничани 
Хотинської міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

151/10/21 

30. 

Про проведення земельних торгів у формі аукціону та затвердження 
умов продажу права користування земельною ділянкою в м.Хотин 
Хотинської міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

152/10/21 

31. 

Про проведення земельних торгів у формі аукціону та затвердження 
умов продажу права користування земельною ділянкою в с.Каплівка 
Хотинської міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

153/10/21 

32. 

Про вилучення земельної ділянки до земель запасу Хотинської 
міської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

154/10/21 

33. 

Про відмову у затвердженні та наданні дозволу на виготовлення 
проектних документацій 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

155/10/21 

34. 

Про скасування рішень Ярівської сільської ради 
Доповідає: Мацкуляк М.В. – начальник відділу земельних ресурсів 

 

156/10/21 

35. Про звернення депутатів Хотинської міської ради VIII скликання 157/10/21 

36. 
 

Про звернення депутатів Хотинської міської ради VIII скликання 
158/10/21 

 

 

 Доповіді       - до 10 хв. 
Співдоповіді      - до 5 хв. 
Постановка запитання    - до 1 хв. 
Відповіді на запитання    - до 1 хв. 
Виступи депутатів     - до 3 хв. 

Перерва в роботі сесії через 2 год. 
  

Головуючий переходимо до розгляду питань порядку денного. 
 

1. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
виконання бюджету Хотинської міської територіальної громади за I квартал 
2021 року», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
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Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення 
за основу. 
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

 

2. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до бюджету Хотинської міської об’єднаної територіальної 
громади», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  
 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення 
за основу. 
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
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Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 
 

3. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про проведення організаційно-

штатних заходів мережі закладів загальної середньої освіти Хотинської міської 
ради», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.  

 

Головуючий повідомив, що даний проект рішення роздано на руки. Звернувся 
з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти дане рішення за основу.  
 

Голосували: 

“ЗА”  -18; 

“Проти”  - 1; 

“Утримався” – 4; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -18; 

“Проти”  - 1; 

“Утримався” – 4; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

4. Слухали: Дранчука А.Д.–  міського голову «Про пониження ступенів та 
перейменування закладів загальної середньої освіти Хотинської міської ради», 

який довів до відома присутніх, що перш ніж включити даний проєкт рішення,   
до порядку денного сьогоднішньої сесії, він обговорювався та прораховувався 

відповідальними фахівцями міської ради на протязі двох місяців. Повідомив, 
що особисто зустрічався з директорами всіх комунальних закладів ЗЗСО нашої 
громади.  

Роз’яснив, що Кабінет Міністрів України освітню субвенцію вираховує 
по формулі, з розрахунку де середня наповнюваність класів складає 18 учнів. В 
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жодному закладі загальної середньої освіти міської ради, крім міських шкіл, 

наповнюваності 18 учнів немає, тому освітньої субвенції на фінансування 
сільських шкіл не вистачає і відповідно дофінансування цих закладів 
проводиться за рахунок місцевого бюджету, а це близько 2 млн. грн., лише на 
покриття заробітної плати вчителям, крім цього з міського бюджету 
фінансується і витрати на комунальні послуги, на заробітну плату 
обслуговуючого персоналу, а це близько 7 млн. грн.. Якщо б кожний заклад 
сформувати відповідно тієї наповнюваності, яка б відповідала нормативу, то ці 
кошти можна було б спрямувати на розвиток сіл, на покращення їх 

інфраструктури. 

Також повідомив, що із зазначеного питання 09.06.21р. з дотриманням 
всіх норм закону було проведено громадське обговорення. 

Тому, шановні депутати, рішення, яке пропонується на ваш розгляд не є 
популярним, але викликано реаліями сьогодення.  

Звернувся до присутніх, можливо хтось бажає виступити?  

 

З дозволу депутатів головуючий надавав слово виступаючим.  
Виступили: Марко В.В. – директор НВК села Ярівка, Раранецька Т.І. – 

заступник директора НВК села Ярівка, Марко О.В - вчитель Крутеньківської 
НВК з висловами, щоб не знищувати село і не понижувати статус шкіл, що 
підвозити дітей досить не зручно, так, як дороги в досить поганому стані, що 
діти мають повне право навчатися там, де проживають, що батьки не згідні з 
таким рішеням. 
Депутат міської ради Медвецький А.І. - висловився на підтримку вчителів. 
Депутати: Боросюк Г.В., Потемковський Д.В., Дубчак В.В. підтримали 
пропозицію голови, що дане рішення є не популярним, але його потрібно 
приймати, адже це наша реальність і кошти необхідні для вирішення нагальних 
питань територіальної громади. 
Депутат Юзько В.І. - висловив свою думку, що рано чи пізно, але оптимізацію 
ЗЗСО необхідно буде проводити. Виступив із пропозицією, щоб не приймати 
сьогодні рішення з даного питання, а довивчити його. 

Депутат Бузей Т.С. – проінформувала, що вона, як директор закладу села 
Білівці в цьому році проводитиме оптимізацію штатної чисельності для того, 
щоб зберегти школу у відповідному статусі. 
Депутат Курочкін А.О. – висловив свою думку, що міські школи, завдяки 
високій наповнюваності класів, отримують  додаткову освітню субвенцію, яка 
виділяється з Державного бюджету, відповідно до розрахунків і можуть 
отримувати заохочуючі, преміальні, а не віддавати ці кошти на фінансування 
сільських шкіл. 
Депутат Бузей Т.С. виступила із заявою, що не братиме участі в голосування, в 
зв’язку з конфліктом інтересів. 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -21; 
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“Проти”  - немає; 

“Утримався” – 1; 

«Відсутні» – 4; 

«Конфлікт інтересів» -1. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -21; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – 1; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4; 

«Конфлікт інтересів» -1. 

 

Рішення прийнято. 

 

5. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до рішення сесії Хотинської міської ради від 22.02.2019р. 
№429/44/19 «Про затвердження Програми охорони навколишнього природного 
середовища Хотинської міської ради на 2019-2023 роки»», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» - 4. 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 

депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
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 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

6. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
внесення змін до рішення сесії Хотинської міської ради від 6.11.2020 року 
№746/73/20 «Про створення фінансового відділу Хотинської міської ради, 
затвердження Положення про фінансовий відділ та вжиття заходів щодо його 
державної реєстрації», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – 1. 

«Відсутні» – 4. 

 

Приймається. 
Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – 1; 

«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

7. Слухали: Гіждівського В.В. – начальника відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи «Про скасування п.п.1.,2. рішення Хотинської міської ради від 
03.03.2021 року №73/7/21 «Про делегування повноважень з виконання 
обов’язків Служби у справах дітей та створення Служби перевезення 
«Соціальне таксі»», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 
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“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

8. Слухали: Гіждівського В.В. – начальника відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи «Про утворення Служби у справах дітей у складі виконавчого 
комітету Хотинської міської ради», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення та повідомив, що необхідно встановити штатну чисельність 
працівників служби, відповідно до діючого законодавства береться розрахунок 
– один працівник не більше ніж на одну тисячу дітей, в Хотинській 
територіальній громаді – 2400 дітей. 

 

 Депутати:  Боросюк Г.В., Сухаренко А.В., Дідорук Б.П. внесли пропозицію 
створити Службу у справах дітей в кількості – 2-х одиниць. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за дані пропозиції  
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
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Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення із змінами та доповненнями прийняти як рішення сесії 
міської ради. 

 

Антонюк В.А. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

9. Слухали: Гіждівського В.В. – начальника відділу правового забезпечення та 
кадрової роботи «Про затвердження Статутів суб’єктів господарювання 
Хотинської міської ради у новій редакції», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

“ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

10. Слухали: Дранчука А.Д.–  міського голову   «Про створення 
індустріального парку «Хотин-Invest» та затвердження Концепції 
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індустріального парку «Хотин-Invest»», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

11. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про співробітництво громад», 
який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 
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Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

12. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про вступ Хотинської міської 
ради до Асоціації органів місцевого самоврядування «Єврорегіон Карпати - 

Україна»», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

13. Слухали: Соколюка В.М. – начальника відділу житлово-комунального 
господарства та інфраструктури «Про внесення змін до Рішення Хотинської 
міської ради від 11.07.2014р. №419/30/14 «Про створення органу приватизації 
та затвердження Положення про орган приватизації та його персональний 
склад»», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 



 15 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Виступили: Якуба С.В. – секретар міської ради із пропозицією, внести зміни в 
додаток, до складу комісії, замінивши прізвища «Попов А.М.» на прізвище 
«Медвецький А.І.». 
   

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за дану пропозицію  

Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення із змінами та доповненнями прийняти як рішення сесії 
міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

14. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
прийняття на баланс комунального майна та затвердження актів приймання-

передачі майна комунальної власності», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 
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Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

15. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
передачу в оперативне управління майна комунальної власності», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

16. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
затвердження конкурсної комісії для проведення конкурсу з обрання та 
призначення на посаду директора коммунального ЗЗСО Хотинської міської 
ради», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
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Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

17. Слухали: Білецького Д.М. – першого заступника міського голови «Про 
включення об’єкту нерухомого майна до Переліку першого типу об’єктів 
комунальної власності Хотинської міської ради», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

18. Слухали: Веренчанського С.В. – начальника відділу містобудування та 
архітектури «Про скасування пункту 2 рішення виконавчого комітету 
Хотинської міської ради від 25.09.2013 року №112/9 «Про надання дозволу на 
оформлення Паспортів прив’язки тимчасових споруд  відповідно до 
затвердженої комплексної схеми розміщення тимчасових споруд в м.Хотин»», 
який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

19. Знято з порядку денного. 
 

20. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 
цільове призначення яких змінюється», який ознайомив присутніх з проєктом 
рішення.  
  

Депутат Сухаренко А.В. виступив із заявою, що не голосуватиме по даному 
питання, в зв’язку з конфліктом інтересів 

 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
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Голосували: 

«ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4; 

«Конфлікт інтересів» -1. 

Рішення прийнято. 

 

21. Слухали:  Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження проектів із землеустрою та передачі земельних ділянок у 
власність», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

22. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження проекту із землеустрою та надання земельної ділянки в оренду 
ФГ «Відродження» за межами населеного пункту с.Ворничани», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
 

Депутат Дідорук Б.П. – виступив із заявою, що не братиме участі у голосуванні, 
в зв’язку із конфліктом інтересів.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4; 

«Конфлікт інтересів» -1. 

Рішення прийнято. 

 

23. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження технічних документацій із землеустрою та передачі земельних 
ділянок у власність», який ознайомив присутніх з проєктом рішення. 
   

Депутат Чинчик С.В. – виступив із заявою, що не братиме участі у голосуванні, 
в зв’язку із конфліктом інтересів.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 
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«ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -22; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4; 

«Конфлікт інтересів» -1. 

Рішення прийнято. 

 

24. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження технічних документацій із землеустрою та передачу в оренду не 
витребуваної земельної ділянки (паю) за межами населеного пункту 
с.Крутеньки », який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

25. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
затвердження технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 
земель комунальної власності», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 

дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

26. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення проектних документацій із землеустрою в 
замін раніше наданих рішень», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
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Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д. В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

27. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 
інвентаризації земельних ділянок комунальної власності», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

28. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання дозволу на виготовлення технічних та проектних документацій із 
землеустрою», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
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Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

29. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
надання згоди на поділ земельної ділянки та розробку технічної документації із 
землеустрою щодо поділу та об’єднання земельної ділянки комунальної 
власності на території с.Ворничани Хотинської міської ради», який ознайомив 
присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 
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Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

30. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
проведення земельних торгів у формі аукціону та затвердження умов продажу 
права користування земельною ділянкою в м.Хотин Хотинської міської ради», 
який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

31. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
проведення земельних торгів у формі аукціону та затвердження умов продажу 
права користування земельною ділянкою в с.Каплівка Хотинської міської 
ради», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 
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«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

32. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
вилучення земельної ділянки до земель запасу Хотинської міської ради», який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 
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33. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
відмову у затвердженні та наданні дозволу на виготовлення проектних 
документацій», який ознайомив присутніх з проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

34. Слухали: Мацкуляка М.В. – начальника відділу земельних ресурсів «Про 
скасування рішень Ярівської сільської ради», який ознайомив присутніх з 
проєктом рішення.   
 

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 



 28 

 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 

 

35. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про звернення депутатів 
Хотинської міської ради VIII скликання»,  який ознайомив з проєктом рішення 
та зверненням.  
  

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  

Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 
 

Депутат міської ради Бузей Т.С. звернулася до депутатів з проханням, 
щоб  направити звернення від депутатів Хотинської міської ради VIII 

скликання до Кабінету Міністрів України щодо перегляду розрахунку формули 
освітньої субвенції. Звернулася до міського голови з проханням, щоб поставити 
на голосування її пропозицію. 
 

Головуючий звернувся з проханням до депутатів, проголосувати, хто за дану 
пропозицію, щоб підготувати та направити звернення до КМУ  

Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 
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“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

36. Слухали: Дранчука А.Д. – міського голову «Про звернення депутатів 
Хотинської міської ради VIII скликання»,  який ознайомив з проєктом рішення.  
  

Головуючий звернувся з проханням, проголосувати, хто за те, щоб прийняти 
дане рішення за основу.  
Голосували: 

«ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Відсутні» – 4. 

Приймається. 
 

Змін і доповнень немає. 
 

Головуючий звернувся до депутатів з проханням проголосувати, хто за те, щоб 
прийняти дане рішення як рішення сесії міської ради. 

 

Потемковський Д.В. – голова лічильної комісії, зачитавши прізвище кожного 
депутата, зафіксував їх волевиявлення у відомості та оголосив результат 
голосування. 
 Голосували: 

Міська рада вирішила: 
 “ЗА”  -23; 

“Проти”  - немає; 

“Утримався” – немає; 

«Не взяли участі в голосуванні” – немає; 
«Відсутні» – 4. 

Рішення прийнято. 
 

 

Головуючий звернувся до депутатів, що питання, які виносилися на розгляд 
10-ї сесії Хотинської міської ради VІІI скликання, вичерпані, тому сесію  
оголосив закритою. 
 

 

Хотинський міський голова     Андрій ДРАНЧУК 

 

 


